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PREGUNTAS 

 
1. ¿Que explicácio n nos pode dár de que nos ten ámos que enterár polá prensá de que os terreos 

que tin á pensádo cederlle Vostede á Xuntá de Gáliciá párá á construcio n dun novo edificio párá á 

ámpliácio n do Instituto Aquis Celenis non foi quen de conseguir á áutorizácio n de Aguás de Gáliciá? 

Tendo en contá que se trátá dun investimento fundámentál párá o noso Pobo e que á Xuntá de Gáliciá 

ten dotádo no orzámento de Gáliciá en 1.400.000,00 euros ¿Cándo pensábá pon elo en con ecemento 

dos grupos dá oposicio n e convocár unhá xuntá de voceiros párá ácádár unhá solucio n, á resolucio n 

de Augás de Gáliciá e de novembro de 2020? ¿Como e  posible que á direccio n do centro educátivo 

ten á que sácár unhá notá de prensá e enviárllá á todos os páis e náis ánte á inoperánciá ábsolutá do 

seu equipo de goberno?  Nos temos álternátivás que xá estámos consultándo ¿pensá Vostede escoitár 

e ácádár consensos ou imos á perder este investimento? No u nico concello que pásán cousás ásí  e  en 

Cáldás de Reis co seu goberno, sempre, sempre temos problemás cos terreos, Centro de Sáu de 

(terreos sen ceder), Instituto, etc. estámos sempre iguál, buscá á desculpá nos demáis, que se non 

existe pártidá orzámentáriá nos orzámentos de Gáliciá, que se e  un cástigo por ter un goberno 

sociálistá, que si non existe vontáde dá Xuntá de Gáliciá, etc, sempre desculpás de mál xestor, neste 

cáso á propiá Conselleirá ánterior veu o Instituto, comprometeuse persoálmente, temos pártidá 

orzámentáriá, á Xuntá de Gáliciá considerá este investimento prioritário, e  estámos sen fácer nádá 

dende novembro. 

 

2. ¿Como nos pode explicár que remitá unhá cártá á todos os vecin os de Arcos dá Condesá 

criticándo un goberno dá ELM de Arcos dá Condesá lexí timo e elixido democráticámente, ámeázándo 

con que os vecin os se dirixán directámente o Concello en lugár dá primeirá ádministrácio n á que se 

deben dirixir, por fácer Vostede sen proxecto, sen contrátácio n, e, o que e  máis gráve, sen áutorizácio n 

de Pátrimonio, obrás de colocácio n duns tubos no Cámin o Portugue s en Arcos (álgo que ná 

lámentáble cártá que lle entregou os vecin os di que fixeron os de mántemento do Cámin o)? ¿Po deme 

dicir se todás estás obrás tin án permiso do Concello e os permisos dás outrás ádministrácio ns 

competentes? ¿Táme n me pode confirmár se á esá dátá dá denunciá ánte Pátrimonio á persoá 

denunciánte formábá párte do equipo de goberno?   

 

3. ¿Como se pode explicár que o tenente-álcálde e deputádo provinciál do seu equipo de 

goberno sáiá nos medios informátivos presentádo o novo cámio n do lixo do concello de Portás 

mercádo con fondos dá Deputácio n de Pontevedrá do Plán Concellos e o goberno municipál do que 

formá párte, este álugándo, por unhá cántidáde mensuál desproporcionádá, os dos cámio ns do lixo 

do noso concello en lugár de mercálos?  
 

4. ¿En que punto se átopá o sáneámento do lugár dá Igrexá en Sán Clemente que se iniciou fái 14 

ános? ¿Cándo pensán remátálo, posto que fái máis de 10 ános xá dixeron que o í án á remátár? 

 

5. ¿Como está  el convenio cá Consellerí á de Fácendá dá Xuntá de Gáliciá párá á cesio n de uso á 

Medio Rurál do locál párá ás oficinás dá Oficiná Agráriá Comárcál? 

 
6. ¿Pensán Vostedes fácer o párque infántil que prometeron párá o lugár dá Igrexá en Sán 

Clemente? 
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7. ¿Cándo ten en pensádo repárár o lávádoiro de Sántá Márí á á cáro n do rí o? Tánto ná limpezá 

totál como ná reposicio n do telládo que está  á cáer?.  

 
8. ¿Cándo se vái impedir o ápárcádoiro no "cámpo do Rí o" e se vái ádecuár á zoná? ¿Cándo se vái 

repárár o firme do tráxecto dende o concello áte o "cámpo do rí o" que está  totálmente bácheándo 

debido á circulácio n de vehí culos cárá á zoná verde párá ápárcár?.  

 
9. ¿Como nos pode explicár que os vecin os de Segáde de Arribá lles chegásen 23 liquidácio ns de 

340,00 euros cádá unhá por áperturá de gábiá párá conectárse o colector xerál de fecáis cándo no 

noso Concello por ese concepto so  se levábán 14 liquidácio ns en totál en todos os ános pásádos, e 

nálgu n cáso que lle chegou nin sequerá está  conectádo?  

 
10. ¿Cándo se ván tomár medidás ná Avenidá Don á Urrácá áo respecto dá seguridáde 

vieiro, con instálácio n de lombos, ou semá foros ou cálquerá elemento disuásorio dá áltá velocidáde 

coá que circulán os vehí culos e supo n un perigo? 

 
11. Cándo se ván repárár ás beirárru ás dá cálle dá Escolá de mu sicá, nun estádo 

lámentáble dende fái má is de dez ános e que seguen se tomár medidás, nin se repárán, nin se fán 

novás (No 2012 dixo no pleno que pertencí á á  Deputácio n e que debido áo color polí tico non se fácí á) 

Agorá á Deputácio n e  ámiguin á? 

 
12. ¿Como e  posible que dende xáneiro de este áno estámos págándo o áluguer dunhá 

terceirá náve por párte do Concello de Cáldás de Reis co informe negátivo de intervencio n? ¿Onde 

está  o contráto de áluguer de esá náve ásinádo entre ás pártes? 

 
13. ¿Cándo se ván ádoitár medidás de Seguridáde vieiro áo respecto dá cálle dá Escolá de 

Mu sicá (direccio n u nicá), táme n ná cálle Ouvellás co álto trá fico que rexistrá debido á que ácceden á  

Escolá infántil por elá? Reordenár o trá fico serí á recomendáble párá evitár áccidentes ou desgrázás 

que álgu n dí á ván suceder. A álternátivá serí á cálle Ouvellás con direccio n u nicá e sáí dá ou entrádá 

por Eirí n.  A cálle Sántá Mártá, táme n deberí á ser sentido u nico polá áfluenciá dá xente á  igrexá de 

Sántá Márí á. Todo elo previo informe dá Policí á Locál?. 

 
14. Está  moi ben sinálizár ás cálles con sináis de trá fico de prohibir circulár á má is de 30 

km. Pero áo non ter medios o concello (rádáres), serí á recomendáble ácompán ár está medidá con 

outrás párá á reducio n de velocidáde. ¿Como se vái á verificár o cumprimento los lí mites? 

 
15. ¿Hái álgunhá previsio n de que no Concello ten ámos fibrá o pticá ná zoná do cásco 

urbáno de Sántá Márí á? 

 

ROGOS 
 

1. Ná pistá municipál de Skáte dá Táfoná vái á ocorrer unhá desgráciá, trá táse dunhá instálácio n 

párá que utilicen os que prácticán esá discipliná deportivá e á pistá e  totálmente áccesible párá os 

nenos pequenos e resto de persoás que ándá por álí , rogá moslle que tome ás medidás párá impedir 

que un skáter átropele á álgu n neno. 
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2. Reiterámos, cáse cátro meses despois de fácelo por primeirá vez, o rogo de que se procedá á 

limpezá dá fonte pu blicá de Outeiro e do seu entorno, posto que ádemáis de ser á fonte moi 

utilizádá, o cáro n delá está  instáládo o ápeádeiro dos rápáces que esperán o bus párá o colexio, e 

está  cheá de málezá e sucidáde. 

 
3. Se retiren os páneis  párá propágándá electorál que leván sen sácárse moito má is tempo do 

desexáble. 
 

4. Urxe á repárácio n dos páneis informátivos instáládos por unhá Asociácio n do noso Pobo e que 

non se fixo mántemento álgu n duránte má is de 6 ános. E  horá de que o Concello fágá álgo e os 

repáre ou os mánten á nun estádo o ptimo. Ademáis disto, táme n pedimos que se repáre, limpe e 

substitu án os elementos deteriorádos no párque infántil de Eirí n. 

 
5. Se sinálicen os lugáres dás párroquiás áxeitádámente párá que ás empresás de mensáxeirá 

poidá átopár ás vivendás. 

 
6. Se esixá áos propietários do Edificio sen remátár, lindeiro cá igrexá de Sántá Márí á, que 

pechen ádecuádámente o báixo, ádemáis de limpár á zoná dá fáchádá norte que está  cheá de málezá 
e inváde párte de Cálle Sántá Mártá, ásí  como que o Concello tápe o enorme buráto que quedou o 
cáro n dá obrá no láterál dá Igrexá cá reposicio n do firme e á eliminácio n dá vexetácio n. Está zoná e  
á entrádá dos peregrinos no Pobo. 

 

 

 
 


